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Protokół nr  6/ 2023 

 

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 23.06.2023 r. 

 

       Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Kozubek – przewodnicząca Komisji do spraw 

Inwestycji. 

 

W obradach komisji uczestniczyli członkowie: 

 

- Komisji do Spraw Inwestycji, wg. załączonej listy obecności, 

 

oraz Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pani Monika Dolezińska - Włodarczyk – Wicewójt 

Gminy Masłów, Pan Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów, Pan Zbigniew Zagdański Pan 

Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej, 

mieszkaniec/gość. 

  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

5. Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Masłów za 2022 rok 

6. Procedura absolutorium: 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu          

za 2022 r. 

7. Projekt uchwały w sprawie: 

a)       zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

b)       zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

c)      przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 4 Studium Uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów 

d)      przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej w msc. 

Wiśniówka, obręb Dąbrowa, gm. Masłów 

e)      przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej w miejscowości 

Ciekoty, gm. Masłów 

8. Sprawy inne. 

9.  Zakończenie obrad 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 4 listopada 

2020 roku, poz. 3838) w dniu 23 czerwca 2023 roku o godzinie 13:00 w Sali Samorządowej Urzędu 
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Gminy - obrady w trybie hybrydowym (stacjonarno – zdalnym) , Przewodnicząca Komisji do spraw 

Inwestycji – Pani Małgorzata Kozubek otworzyła obrady komisji. 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum.  

W posiedzeniu komisji uczestniczy 6 z 7 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą  

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Małgorzata Kozubek 

4. Tomasz Ksel 

5. Andrzej Kułak 

6. Artur Maciej Lis 

7. Ryszard Piotr Szymczuch 

Ad. 3 

              Przyjęcie porządku obrad. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Marek Łukasz Dudzik 

NIEOBECNI (1) 

 Artur Maciej Lis 

 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła porządek obrad. 

 

Ad. 4 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści zawartych                      

w protokole. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Marek Łukasz Dudzik 

NIEOBECNI (1) 

 Artur Maciej Lis 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła protokół nr 5/2023. 

 

Ad. 5 

             Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Masłów za 2022 rok. 

Szczegółowych informacji na temat raportu o stanie Gminy Masłów za 2022 rok udzielił                         

Pan Wójt Tomasz Lato.  Pan Wójt przedstawił raport jako podsumowanie działalności samorządu                   

w roku 2022, a w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał Rady Gminy 

Masłów oraz wykonanie funduszu sołeckiego. Raport jest zestawieniem najważniejszych danych                               

o samorządzie dot. m.in.: budżetu, analizy finansowej, realizacji polityki i programów 

Strategicznych, studium uwarunkowań, miejscowego planu, remontów dróg, programu rewitalizacji 

Gminy Masłów, kosztów komunikacji, wodociągów, kanalizacji i gazyfikacji gminy, a także 

oświetlenia i gospodarki odpadami, a jego celem jest możliwość uzyskania wglądu w sytuację 

gospodarczą i społeczną Gminy Masłów.  Raport został opracowany na podstawie danych ze 

sprawozdań, opracowań przygotowywanych corocznie przez pracowników Urzędu Gminy Masłów, 

kierowników gminnych jednostek. 

 

W trakcie posiedzenia komisji o godz. 13:20, na salę obrad przybył Radny Pan Artur Maciej Lis. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia informacji dot. Raportu o Stanie Gminy Masłów za 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 
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Ad. 6 

                  Procedura absolutorium: 

  a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2022 rok 

Pan Wójt Tomasz Lato poinformował, że procedura absolutorium będzie omawiana na najbliższej 

sesji Gminy Masłów. 

 

Ad. 5 

 Projekt uchwały: 

a)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Szczegóły projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy przedstawił                    

Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Szczegółowo omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały 

budżetowej dotyczące poszczególnych zadań realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy 

Masłów. Poinformował o zwiększeniu planów dochodu tj.  

Zmniejsza się ogółem plan dochodów o kwotę 110.131,00 zł do kwoty 72.097.922,44 zł 

Zwiększa się plan dochodów w następujących działach: 

- dz.750 – Administracja publiczna - zwiększa się plan dochodów o kwotę 38.000,00 zł z tytułu 

rozliczeń z ZUS oraz zwiększeniem dofinansowania do zadania Termomodernizacja z OZE Szkoły 

Podstawowej w Mąchocicach Kapitulnych oraz Urzędu Gminy Masłów . 

- dz.754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zwiększony plan dochodów                

o kwotę 20.000,00 zł z tytułu dotacji z Powiatu Kieleckiego na dofinansowanie zakupu ciężkiego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP w Mąchocicach Kapitulnych. 

-dz.801 – Oświata i wychowanie – zwiększa się plan dochodów o kwotę 11.700,00 zł w związku               

ze zwiększeniem dofinansowania do zadania Termomodernizacja z OZE Szkoły Podstawowej               

w Mąchocicach Kapitulnych oraz Urzędu Gminy Masłów 

-dz.852 – Pomoc społeczna – zwiększenie dochodów o kwotę 20.169,00 zł z tytułu wpłat 

dotyczących osób przebywających w domach pomocy społecznej. 

Razem plan dochodów został zwiększony o kwotę 89.869,00 zł. 

Zmniejsza się plan dochodów w następujących działach: 

- dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zmniejszenie planu o kwotę 200.000,00 

zł z tytułu rozliczenia środków przeznaczonych na zakup węgla. 

Razem plan dochodów został zmniejszony o kwotę 200.000,00 zł. 

Zwiększa się ogółem plan wydatków o kwotę 176.003,87 zł do kwoty 85.669.612,74 zł 

Zmniejsza się plan wydatków w następujących działach: 

- dz.400 – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę – zmniejszenie planu              

o kwotę 52.009,74 zł z tytułu rozliczenia środków przeznaczonych na zakup węgla. 

-dz.600 – Transport i łączność – zmniejsza się plan wydatków o kwotę 328.196,13 zł w wyniku 

oszczędności po rozstrzygnięciu postepowań dotyczących inwestycji na drogach gminnych. 

-dz.851 – Lecznictwo ambulatoryjne - zmniejsza się plan wydatków o kwotę 488.000,00 zł z tytułu 

przeniesienia części zadania dotyczącego termomodernizacji ośrodka zdrowia na rok 2024 

Razem plan wydatków został zmniejszony o kwotę 868.205,87 zł. 

Zwiększa się plan wydatków w następujących działach: 

-dz.630 - Turystyka - zwiększa się plan wydatków o kwotę 8.000,00 zł z tytułu składek na rzecz 

związków, których gmina jest członkiem. 

-dz.750 - Administracja publiczna – zwiększenie planu wydatków o kwotę 167.009,74 zł w związku 
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z bieżącą analizą wykonania planu oraz zmianą struktury finansowania zadania Termomodernizacja 

z OZE Szkoły Podstawowej w Mąchocicach Kapitulnych oraz Urzędu Gminy Masłów 

-dz.754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zwiększenie planu wydatków              

o kwotę 25.000,00 zł z przeznaczeniem na przekazanie dotacji otrzymanej z Powiatu Kieleckiego 

na dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu pożarniczego dla OSP w Mąchocicach 

Kapitulnych oraz dofinasowanie policji godzin ponadnormatywnych. 

- dz.801- Oświata i wychowanie – zwiększa się plan wydatków o kwotę 560.200,00 zł w związku 

z opłatami na rzecz innych gmin do przedszkoli, których uczęszczają dzieci z gminy Masłów 

- dz.852 – Pomoc społeczna - zwiększa się plan wydatków o kwotę 240.000,00 zł tytułu opłat                 

za osoby przebywające w domach pomocy społecznej. 

-dz.921- Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego- zwiększenie o kwotę 44.000,00 zł składające 

się ze zwiększenia dotacji podmiotowej dla Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom”. 

Razem zwiększa się plan wydatków o kwotę 1.044.209,74 zł. 

W wyniku zmian w budżecie ulega zwiększeniu planowany deficyt budżetu o kwotę 286.134,87zł 

do kwoty 13.571.690,30 zł. Zwiększenie deficytu sfinansowane będzie z wolnych środków, jako 

nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikającej z rozliczeń 

kredytów i pożyczek z lat ubiegłych oraz niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach 

oraz wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach 

publicznych i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 

środków. 

 

Następnie wywiązała się dyskusja.  

Pan Wójt Tomasz Lato poinformował o tym co zostało wykonane na terenie boiska tzn. zostały 

wymienione linki na piłkochwytach,  piaskowanie boiska. Pan Wójt dodał, że jeśli będą fundusze  

to jeszcze w tym roku zostanie zmieniona nawierzchnia trawiastej na boisku treningowym. 

 

Pan Radny Ryszard Piotr Szymczuch zadał pytanie dot. łącznych nakładów finansowych.  

Odpowiedzi udzielił Pan Pan Skarbnik Robert Szechnicki.  

Pan Radny zadał również pytanie dot. przekazania środków finansowych na policję w wysokości 

5tys. zł.  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że w związku                                

z przekazanymi nakładami finansowymi pozwala nam na to, żeby patrole pojawiały się tam gdzie 

jest to wymagane w konkretnym czasie i miejscu. 

Pan Radny Ryszard Piotr Szymczuch dodał, aby policja kontrolowała częściej rowerzystów                 

na ścieżkach rowerowych na Przełomie Lubrzanki. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Gminy.  

 Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 
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Lis 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 

2029 

Szczegóły projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 

przedstawił Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Pan Skarbnik powiedział, że zmiany w WPF wynikają 

w całości ze zmian w budżecie Gminy. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 4 Studium Uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów 

W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 4 Studium Uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów, głos zabrał Pan Dariusz Korczyński – Kierownik 

Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej.  Poinformował, że uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Masłów podejmuje się w trybie ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2022 r., poz. 503 ze zm.). Zmiana zostanie wykonana 

na koszt osoby prywatnej, a dotyczy obrębu 0006, sołectwo Dolina Marczakowa. Zostało podpisane 

trójstronne porozumienie, które określa zasady realizacji opracowania oraz ponoszenia kosztów. 

Zmiana Nr 4 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów 

dokonana zostanie aktualizacja polityki przestrzennej w zakresie lokalizacji terenów 

inwestycyjnych związanych z rozwojem zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej oraz farmy 

fotowoltaicznej. Tereny te wzbogacą ofertę inwestycyjną gminy Masłów. Uchwała jest zgodna                 
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z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, nie narusza przepisów odrębnych i nie 

pozostaje w sprzeczności z interesem publicznym. 

Następnie wywiązała się dyskusja.  

Pan Radny Tomasz Ksel zadał pytanie dotyczące przeznaczenia gruntu. 

Odpowiedzi udzielił Pan Dariusz Korczyński. Poinformował, że inwestor we wniosku występuje           

o zmianę na zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Dodał również, że na zmianę studium jak                 

i  planu zagospodarowania przestrzennego ma wiele instytucji m.in.  Ochrona Środowiska, Wody 

Polskie. Podjęcie uchwały nie oznacza, że takie zmiany zostaną wprowadzone. Otwiera                            

to możliwość prac planistycznych. 

 

Pan Radny Ryszard Piotr Szymczuch zadał pytanie kto pokryje koszty takiej zmiany. 

Odpowiedzi udzielił Pan Dariusz Korczyński. Poinformował, że zostało podpisane trójstronne 

porozumienie, które określa zasady realizacji opracowania oraz ponoszenia kosztów. Koszty                    

za opracowanie planistyczne ponosi inwestor. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 4 Studium Uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów.  

 Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany              

nr 4 Studium Uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów.  

d) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej 

w msc. Wiśniówka, obręb Dąbrowa, gm. Masłów 

W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej w msc. 

Wiśniówka, obręb Dąbrowa, gm. Masłów, głos zabrał Pan Dariusz Korczyński – Kierownik 

Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej.  Poinformował, że prywatny inwestor                        

z własnych środków finansowych wybudował urządzenia i odcinek sieci wodociągowej 

zlokalizowanej w działkach nr ewid.  213/2, 209, 207, 204, 202, 199, 197, 195, 176/2, 194/2, 194/3, 

192/4, 192/23, 192/15, 192/9, 194/9, 192/14, 194/14 w msc. Wiśniówka, obręb Dąbrowa 

wykonanej: materiał: PE RC, SDR11, PN16; PE, SDR11, PN16 

średnica: 180 x16,4mm; 160x14,6mm; 125x11,4mm  

długość:  171,18 mb; 203,53 mb; 84,87 mb 
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zasuwy: kołnierzowe z żeliwa sferoidalnego Ø150mm – 4 szt.; Ø100mm – 4 szt.;                          

Ø80mm – 3 szt. (na odejściu do hydrantów); Ø50mm – 27 szt. 

hydranty: p. poż Ø80 naziemny – 2 szt.; p. poż Ø80 podziemny– 3 szt. Dla zapewnienia 

prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń Gmina Masłów wnosi 

majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego Zawiązku Wodociągów i Kanalizacji. 

Gmina Masłów pozostanie właścicielem wnoszonego majątku. 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej w msc. Wiśniówka, 

obręb Dąbrowa, gm. Masłów. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania 

sieci wodociągowej zlokalizowanej w msc. Wiśniówka, obręb Dąbrowa, gm. Masłów. 

e) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej                          

w miejscowości Ciekoty, gm. Masłów 

W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej                          

w miejscowości Ciekoty, gm. Masłów, głos zabrał Pan Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu 

Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej.  Poinformował, że prywatny inwestor z własnych 

środków finansowych wybudował urządzenia i odcinek sieci wodociągowej zlokalizowanej                  

w działkach nr ewid. 55/9, 147/3  w miejscowości Ciekoty wybudowana z rur PE 100 SDR11 PN16 

o średnicy 125 x 11,4 mm - L = 371,25 mb, zasuwy kołnierzowe z żeliwa sferoidalnego Ø100mm – 

1 szt., Ø50mm – 1 szt.; hydranty p. poż. Ø80mm podziemne z podwójnym zamknięciem – 3 szt. 

Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń Gmina 

Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego Zawiązku Wodociągów                  

i Kanalizacji. Gmina Masłów pozostanie właścicielem wnoszonego majątku. 

Głosowano w sprawie: 

 przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej w miejscowości 

Ciekoty, gm. Masłów. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania 

sieci wodociągowej zlokalizowanej  w miejscowości Ciekoty, gm. Masłów. 

Ad. 6 

 Sprawy inne. 

Na zakończenie obrad wywiązała się dyskusja.  

Pan Radny Andrzej Kułak zadał pytanie czy została już wyłoniona firma, która będzie projektowała 

utwardzone pobocze na ul. Podklonówka w msc. Masłów Pierwszy oraz na ul. Górnej                             

w Mąchocicach Kapitulnych. 

Odpowiedzi udzielił Pan Dariusz Korczyński. Poinformował, że trwa gromadzenie niezbędnych 

materiałów potrzebnych do wykonania w/w zadania. 

 

Pani Radna Małgorzata Kozubek zadała pytanie dotyczące nakładki asfaltowej na ul. Spokojnej               

w msc. Masłowie Pierwszym. 

Odpowiedzi udzielił Pan Dariusz Korczyński. Poinformował, że Referat Budownictwa opracował 

projekt budowlany oraz uzyskał niezbędne pozwolenia, natomiast obecnie Referat Promocji                      

i Rozwoju Gminy stara się o środki finansowe na realizację inwestycji. 

Pan Wójt Tomasz Lato poinformował również, że został ogłoszony nabór na budowę dróg                        

z dofinansowaniem 70 % z zewnętrznych środków. Do zgłoszenia o dofinansowanie 

przygotowywane są dwie drogi tj. ul. Spokojna, jak i ul. Mąchocka. Na te drogi są już gotowe 

projekty. 

 

Pan Radny Stanisław Doleziński zadał pytanie kiedy powstanie kanalizacja sanitarna oraz droga               

w msc. Dąbrowa. 

Odpowiedzi udzielił Pan Dariusz Korczyński. Poinformował, że na nakładkę asfaltową Związek 

Gmin Gór Świętokrzyskich dokonał otwarcia ofert. Na pytanie dotyczące kanalizacji sanitarnej 

Kierownik BiGP udzielił informacji, że jest to procedura w formie zaprojektuj i wybuduj.  

Pan Wójt Tomasz Lato dodał, że wykonawca ma wyznaczony termin do 30.11.2023r. na wykonanie  

kanalizacji sanitarnej.  

 

Pan Radny Andrzej Kułak zadał pytanie dotyczące nakładki asfaltowej na ul. Spokojnej w msc. 

Masłów Pierwszy. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że Gmina stara się o środki 

finansowe zewnętrzne na realizację w/w inwestycji.  

Pan Radny Andrzej Kułak dodał, aby Powiatowy Zarząd Dróg podjął interwencję dotyczącą                    

ul. Podklonówka tj. zabezpieczenie, remont korytek.  
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Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że Marszałek przystąpi                  

do realizacji zadanie jeśli Gmina wykona projekt oraz zabezpieczy kwotę w budżecie w wysokości 

ok. 4 mln zł. na budowę chodnika, wtedy Marszałek podejmie działania w tym zakresie. 

 

Pani Radna Małgorzata Kozubek poprosiła, aby podczas objazdu, również zwrócić uwagę                    

na skrzyżowanie drogi powiatowej z droga wojewódzką przy lotnisku w Masłowie.  

Pan Wójt Tomasz Lato poinformował, że to zadanie jest w trakcie realizacji przez Województwo 

Świętokrzyskie.  

 

Pan Radny Ryszard Piotr Szymczuch zadał pytanie dot. przejścia dla pieszych w Mąchocicach 

Kapitulnych oraz czy zostanie zakryty rów, aby połączyć jezdnie do ścieżki rowerowej.   

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że przejście w Mąchocicach 

Kapitulnych jest realizowane z bieżących środków na tzw. poprawę bezpieczeństwa. Przejście 

zostanie poprawione uzupełnione o światła elektryczne, pulsujące na stałe.  

Natomiast zabudowanie rowu wiąże się z wystąpieniem o pozwolenie do Wód Polskich.                      

Jeśli inwestycja będzie realizowana to przez Województwo Świętokrzyskie.  

Ad. 7 

Zakończenie obrad. 
Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w komisji  

i o godz. 14:20 zamknęła obrady. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:  

Ewelina Dąbrowska 
                                                                                                              Przewodnicząca Komisji 

                                                                                                         Inwestycji 


